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Abstract 

Generally authors working on systems of coupled reaction-diffusion equations impose 

conditions on reactions terms so that the solution, on its interval of existence, remains 

positive and one of its components is uniformly bounded, or they impose to the reaction 

term to be linearely bounded by the sum of the components of the solution, then they 

deduce global existence of the solution. Here we shall demonstrate that global existence 

of the solutiont without this hypothesis. For this purpose we construct polynomial ( 

according to solutions of the coupled reaction-diffusion equations ) functionals which 

give often V-bounds for solutions and if the reaction terms are sufficiently regular, we 

deduce global existence. 
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Résumé 

Généralement, les auteurs travaillant sur les systèmes d'équations aux dérivées par­

tielles du type parabolique (Systèmes de réaction-diffusion) imposent des conditions sur 

les termes de réactions, dont la solution, dans son intervalle d'existence, reste positive 

et que l'une de ses composantes est uniformément bornée ou ils imposent aux termes de 

réactions d'être linéairement borné par la somme des composantes de la solution, après 

ils déduisent que les solutions existent globalement. Ici, en démontrera que les solutions 

sans cette hypothèse existent globalement (i.e les solutions ne sont pas nécessairement 

bornées). Pour cet objectif, on construit une fonctionnelle polynomiale et si les termes 

de la réaction sont suffisamment réguliers, on déduit l'existence globale. 
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